
ZÁPIS 
z 1. zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice 

konaného dne 3. února 2020 
 

Přítomní členové SRUPa: Ondřej Kuba, Lada Dubnová, Martin Šimek, Petr Leinweber, 
Eliška Matušková, Markéta Svobodová, Patricie-Anna Reitzová, Markéta Klapalová, Tomáš 
Kupilík, Marek Henzl, Petr Šohajek, Lucie Částková, Zlata Bauerová 
 
 
Omluveni: Jiří Šlapák, Hynek Ludvík, Dana Sommerauerová, Zdeňka Horáčková 
 
Neomluveni: Tomáš Svoboda, Michal Havrda, Inna Zelenská, Adam Bílek, Martin Šustr, 
Filip Majerík, Tomáš Vyčítal, Monika Kopřivová, Marek Laška, Dominika Medová, Ludmila 
Stašová, Diego Alejandro Valdés, Pavel Šimon, Michal Havrda, Martin Housírek, Filip Kuba 
 
Hosté: Martin Šanda, Kateřina Bartošová 
 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení. 
2. Schválení programu zasedání. 
3. Informace z předsednictva SRUPa. 
4. Shrnutí roku 2019. 
5. Vize a propagace SRUPa. 
6. Srdíčkové dny 2019/2020. 
7. Změna místnosti SRUPa. 
8. Volby do předsednictva SRUPa. 
9. Různé. 
10. Závěr. 

 
Na začátku zasedání bylo přítomno 10 členů, začátek zasedání v 17:10. 
 

1. Zahájení. 
Předsedkyně SRUPa Lucie Částková přivítala přítomné nové členy na ustavující 
schůzi SRUPa. Zmínila, že SRUPa je tu od toho, aby se jednotliví senátoři za 
jednotlivé fakulty vyjadřovali k věcem na univerzitě a hájili zájmy studentů. 
Předsedkyně navrhla členy volební komise a zároveň skrutátory. Byla zvolena 
tříčlenná volební komise ve složení:  

Předseda: Ondřej Kuba 
Člen: Patricie-Anna Reitzová  
Člen: Lada Dubnová.  

Hlasování o členech volební komise a skrutátory: 7-0-3 
 
 
 



2. Schválení programu zasedání. 
Předsedkyně SRUPa představila program zasedání, kde navrhla změnu bodu č. 3 
Informace z předsednictva SRUPa na Informace z předsednictva AS Univerzity 
Pardubice.  
Hlasování: 10-0-0 

 
3. Informace z předsednictva AS Univerzita Pardubice. 

Předsedkyně s dalšími zástupci AS UPa informovala ostatní senátory o jeho posledním 
zasedání a zasedání z předsednictva AS UPa. V rámci posledního zasedání AS UPa 
bylo informováno o plánovaném rozšíření pozemků Fakulty zdravotnických studií a  
o změně vnitřního mzdového předpisu UPa. 
 

4. Shrnutí roku 2019. 
Předsedkyně v krátkosti shrnula rok 2019, který vedla bývalá předsedkyně Kateřina 
Bartošová. V říjnu se této funkce ujala a byla zvolena Lucie Částková. 
 
Na zasedání se dostavil senátor Marek Henzl a Petr Šohájek. 
 

5. Vize a propagace SRUPa. 
Předsedkyně Lucie Částková upozornila senátory, že mnoho studentů neví,  
že, SRUPa existuje a jaké je její činnost. Chtěla by, aby se na tomto problému zapracovalo  
a rozšířilo se povědomí o činnosti SRUPa. Předsedkyně dále navrhla využití různých 
komunikačních kanálů pro rychlejší komunikaci jako je Slack či Mesenger a poprosila ostatní 
senátory o kontakty na senátory, kteří ještě nebyli doplněni do seznamu SRUPa. Předsedkyně 
sdělila, že si každý senátor může na LinkedIn přidat profesní dovednosti v rámci SRUPa a dále 
oznámila možné konání výjezdní zasedání, které by mohlo proběhnout během března či 
dubna, kdy senátoři ještě nemají zkouškové a zápočtové období. 
 

6. Srdíčkové dny 2019/2020. 
Dále předsedkyně přešla k bodu Srdíčkové dny. K tomuto bodu proběhla velká 
diskuze. Každý rok je problém s časem senátorů se na těchto dnech podílet. Diskuze 
dospěla k tomu, že by se měla změnit četnost prodeje a poté by SRUPa Srdíčkové dny 
podpořila. Hlasování o změně četnosti prodeje Srdíčkových dnů ze 4 za rok na 1 
prodej za rok: 
Hlasování: 12-0-0 
 
 

7. Změna místnosti SRUPa. 
Předsedkyně ukázala nový plánek místností pro zasedání SRUPa v 1. patře. Přesun 
místností bude probíhat během začátku března tohoto roku. SRUPa přijde o toaletní 
místnost a kuchyňku. 
 
Na zasedání se dostavila senátorka Zlata Bauerová. 
 
 
 
 



8. Volby do předsednictva SRUPa. 
Předsedkyně předala slovo volební komisi. Dále se senátoři shodli, že můžou být 
voleni i senátoři, kteří nejsou přítomni, ale omluveni.  

8.2. Následovala volba předsedy SRUPa.  
Na tuto funkci byla navržena Lucie Částková, studentka bakalářského studia  
na Fakultě ekonomicko-správní a členka předsednictva AS UPa. 
 
Výsledky tajné volby: 
Pro navrženou kandidátku bylo 12 přítomných členů SRUPa, 1 se zdržel. 
 
Lucie Částková byla zvolena předsedkyní SRUPa. 
 

8.3. Následovala volba 1. místopředsedy SRUPa.  
Na tuto funkci byl navržen Hynek Ludvík, student bakalářského studia na Fakultě 
zdravotnických studií. 
 
Výsledky tajné volby: 
Pro navrženého kandidáta bylo 12 přítomných členů SRUPa, 1 byl proti. 
 
1. Místopředsedou SRUPa pro organizaci a studijní záležitosti byl zvolen Hynek 

Ludvík. 
 

8.4. Následovala volba 2. místopředsedy SRUPa.  
Na tuto funkci byl navržen Jiří Šlapák, student doktorského studijního programu  
na Dopravní fakultě Jana Pernera. 
 
Výsledky tajné volby: 
Pro navrženého kandidáta bylo 12 přítomných členů SRUPa, 1 byl proti. 
 
2. Místopředsedou SRUPa pro propagaci a rozvoj byl zvolen Jiří Šlapák. 
 
 

9. Různé. 
V rámci bodu různé bylo informováno o výhodách pro členy SRUPa jako jsou lístky 
na Univerzitní ples či přednostní zapsání rozvrhu studentů na FES.  
Dalším diskutovaným bodem, který uvedl Petr Šohájek, byly elektrokoloběžky či 
elektrokola, které by v budoucnu mohla provozovat DFJP v rámci tří stanovišť (budov 
na nám. Čs. Legií, v Doubravicích a na ulici Studentská) na UPa, a to ve spolupráci 
s externí firmou. K danému bodu proběhla diskuze, která se týkala zejména Rekol, 
které v Pardubicích provozovalo město, a kvůli nedostatečnému využití byla z města 
stažena. V případě, že by město Pardubice neplánovalo obnovení těchto služeb, byla 
by tato služba na UPa žádoucí pro studenty ze všech fakult nikoli pouze pro studenty 
DFJP. V souvislosti s tímto bodem byla zmíněna i problematika týkající se krádeží kol 
či forma vypůjčování, která by měla být prostřednictvím studentské karty.   
Patricie-Anna Reitzová dále uvedla, že je zde problém s jízdním řádem MHD na 
zastávce Univerzita nebo Hradecká, kdy studenti nestíhají spoje na Hlavní nádraží. 



Předsedkyně navrhla tyto body řešit s předsednictvem AS UPa v rámci potřeb 
mobility pro celou univerzitu.  
Hlasování o přednesení tohoto bodu předsednictvu AS UPa: 12-0-0 
 
Dále se předsedkyně zeptala na potřeby na jednotlivých fakultách.  
Martin Šimek sdělil, že studenti FCHT mají problém s nedostatečnou odpočinkovou 
zónou pro studenty. Na tento bod reagovala Kateřina Bartošová, která o tom jako 
bývalá předsedkyně jednala s projektorkou Ing. Koblížkovou, a tvrdí, že odpočinkové 
zóny by měly být na UPa vybudovány. 
Zlata Bauerová sdělila problém ohledně měnící se provozní doby Univerzitní 
knihovny v rámci zkouškového období. Dále upozornila na to, že by knihovna měla 
více informovat studenty o novinkách, které provozuje např. sluchátka a nabíječky  
na mobily pro studenty, které jim umožňuje půjčovat. Rozvedla se diskuze ohledně 
nevyplněných místností v knihovně, které by mohli sloužit ke stravování, jelikož 
v knihovně je zákaz pití a jídla.  
Hlasování o přednesení zlepšení služeb v knihovně předsednictvu AS UPa: 
12-0-0 
 
Za FES Patricie-Anna Reitzová sdělila, že mají stále problém s úložným místem na 
větší tašky či kufry. Další žádoucí, vybavením, které by ocenila Markéta Klapalová,  
je aby na fakultách byly pro studenty banery s vodou. 
Marek Henzl za FEI informoval, že na toaletách chybí věšáky na bundy. 
 

10. Závěr. 
Členům SRUPa, kteří se zasedání zúčastnili, předsedkyně poděkovala za aktivitu  
a pozvala všechny na neformální posezení po ukončení zasedání. 
 
 
                 Lucie Částková 
        t.č. předsedkyně SRUPa 
 


